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E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könny űipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2017. június 13-án tartott ülésér ől 
 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
Dr. Kisfaludy Márta köszöntötte a megjelenteket.  
Dr. Koltai László levezető elnök tájékoztatta az ülésen résztvevőket, hogy tanácsülésen a 18 
szavazati jogú tanácstag közül jelen van 10 fő. (Az első szavazás után megérkezett még 2 
hallgató) 
Kimentette magát: Gál Csongor, Dr. Gregász Tibor, Derék Zoltán, Barabás Adrienn. 
Dr. Koltai László megállapította, hogy a Kari Tanács határozatképes.  
Az emlékeztető hitelesítésére Dr. Mészárosné dr. Bálint Ágnest kérte fel. 
Szavazatszámláló Bizottság elnökének Dr. Oroszlány Gabriellát, tagoknak Szeder Andrást és 
Papp Zsoltot kérte fel. 
Az ülésről hangfelvétel készült, mely a Dékáni Hivatalban hozzáférhető. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat és a Szavazatszámláló Bizottság 
elnökét és tagjait.  
 
 
1. Júniusi záróvizsganaptár 
Június utolsó hetében lesznek a záróvizsgák, június 27-28-29-30. napokon.  
 
Szabó-Zsidai Krisztina kérte az oktatókat és az intézeti felelősöket, hogy a záróvizsgázó hallgatók 
esetében a NEPTUN rendszerbe minden adat legyen időben feltöltve, mert ha bármilyen hiány 
van, a hallgató nem bocsájtható záróvizsgára. A TO nem tudja a munkáját végezni, ha az intézetek 
nem teszik meg azt, ami a szabályzatok szerint a dolguk. Kéri, hogy a záróvizsgára jelentkezett 
hallgatók listáját az intézet küldje meg a TO-nak illetve a hallgatókat rendelje hozzá valamelyik 
záróvizsga bizottsághoz. Július 3-án 12 óráig jeleznie kell a hallgatónak, hogy részt vesz-e a 
diplomaátadón illetve igényt tart-e az igazolásra, ha nincs meg a nyelvvizsgája. 
Várkövi József kérdésére, hogy a levelező hallgatók szakmai gyakorlatának mi a végdátuma, ha az 
maga a munkaviszony, az oktatási dékánhelyettes a május 15-i napot javasolja. 
Dr. Horváth Csaba elmondta, hogy a hallgatót azért nem tudják még a vizsgabizottságokhoz 
rendelni, mert még nem biztos, hogy ki fog államvizsgázni, mivel még a félév végi vizsgák is 
folynak. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta a júniusi záróvizsgák elnökeinek személyét (10 igen, 0 nem, 
0 tartózkodás) 
 
2. Patronáló tanári beszámoló 
Dr. Koltai László elmondta, hogy a patronáló tanárok a hallgatói instruktorok segítségével 
dolgoztak volna az elmúlt félévben, de ez a rendszer egyelőre nem nagyon működött, beszámolót 
csak két instruktor, Papp Zsolt és Derék Zoltán adott le. A hallgatók nem csak tanulmányi, de 
magánéleti problémákkal is bátran keresik a patronáló tanárokat. A rendszer működését az 
egyetem vezetése továbbra is támogatja, viszont elvárása is van: a lemorzsolódás számszerű 
csökkenése. Ez a mérőszám akár a kar pénzügyi támogatását is befolyásolhatja majd. 
 
Kiss László nehezményezte, hogy a beszámolóban az ő neve nincs feltüntetve, pedig kb. 10 éve 
végzi a patronáló tanári munkát. Idén nem adott le beszámolót, mert nem volt olyan probléma, amit 
érdemes lett volna megemlíteni, ugyanezen okból a díjazásról is lemondott ebben a félévben. Nem 
ért egyet azzal sem, hogy kötelező konzultációkat írnak elő a hallgatóknak a patronáló tanárokkal, 
szerinte ez nem szolgálja a hallgatók érdekét és felesleges teher. 
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Dr. Koltai László elmondta, hogy Kiss László neve azért nincs a beszámolón feltüntetve, mert az a 
többi patronáló tanár beküldött anyagaiból lett összeállítva. Minden más helyen (honlap, 
tájékoztatók) természetesen szerepel a neve patronáló tanárként, egyedül ez a dokumentum nem 
tartalmazza, mivel abban nincs az ő általa küldött tartalom. 
 
Dr. Kisfaludy Márta megköszönte a patronáló tanároknak, hogy sok éve végzik ezt a munkát 
díjazás nélkül, lelkesedésből, de felhívta a figyelmet, hogy az elmúlt két félévben az egyetem 
vezetése által felállított szabályok szerint kellett működni, pro-aktívan keresni a hallgatót, 
továbbképzéseken részt venni, megadott kérdéssorra válaszolni a beszámolóban. 
 
Dr. Borbély Ákos javasolja, hogy kompromisszumos megoldásként Kiss László neve kerüljön a 
beszámolóba bele, azzal a megjegyzéssel, hogy nem adott le írásos anyagot. 
 
Szaniszló Albert javasolja a jövőre nézve, hogy a gólyatáboros szenior rendszer átvétele megoldás 
lehetne a hallgatói instruktorok munkájának javítására. 
Papp Zsolt elmondta, hogy az a rendszer nem működik az egyetemen és az instruktorok 
kiválasztása is rövid idő alatt, ellentmondásos körülmények között, támogatás nélkül történt, ha így 
marad, nem fog a helyzet változni. A felsőbb éves hallgatók igazából nem érintettek a 
lemorzsolódás kérdésében, ki kell találni az ösztönzőket, amivel motiválni lehet őket. 
 
A Kari Tanács elfogadta a patronáló tanári beszámolót. (10 igen, 0 nem, 2 tartózkodás). 
 
3. Javaslat Rejt ő Sándor Emlékérem adományozására 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a javaslat az ő hibájából nem került a májusi tanácsülés elé, ezért 
elnézést kér ismét. A Kari Tanács szavazati jogú tagjainak hozzájárulásával a kitüntetés a pénteki 
pedagógusnapi ünnepségen átadásra került, megelőlegezve a mai döntést. 
 
Kiss László kérdésére a hivatalvezető elmondta, hogy a Kari Ügyrend szerint a kitüntetés 
odaítéléséhez a szakszervezet véleményét nem kell kikérni. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta Rejtő Sándor Emlékérem adományozását Orcsik Gézáné 
részére. (12 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
 
4. Egyebek 
Dr. Kisfaludy Márta ismertette az EU Pednapon történteket. Gratulált dr. Zoller Vilmosnak a 
habilitációs oklevelének átvételéhez és újra kiemelte, hogy az egyetemi 5 db OTDK-s első helyből 
2 a Rejtő Kar hallgatóié lett.  
Dr. Koltai László jelezte, hogy oktatási dékánhelyettesként utolsó alkalommal ült a Kari Tanácsban, 
az 5 éves megbízása leteltével július 1-től Bodáné dr. Kendrovics Rita veszi át a stafétabotot. 
Megköszönte a támogatást és utódjának sok erőt kívánt a feladathoz. 
A dékán a kar minden dolgozója és a vezetés nevében is megköszönte Dr. Koltai László áldozatos 
munkáját 
Pásztor Ildikó jelezte, hogy július 15-én lesz a diplomaátadó ünnepség 10:00 órakor a könnyűipari 
szakok és az ezüstdiplomák 11:30 órakor a környezetmérnöki, szennyvízes  szakmérnöki és az 
ipari termék- és formatervező mérnöki szakok diplomái lesznek átadva. 
Dr. Kisfaludy Márta elmondta, hogy a szeptemberi Kutatók éjszakáján Salgótarjánban is 
számítanak ránk, Szaniszló Albertet bízta meg a feladattal, de csatlakozhat hozzá még más is. 
 

 
Dr. Koltai László megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 
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Határozatok 

 
 
RKK-KT-LIX/11/2017 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a júniusi záróvizsgák elnökeinek személyét (10 igen, 0 nem, 
0 tartózkodás) 
 
RKK-KT-LIX/12/2017 
A Kari Tanács elfogadta a patronáló tanári beszámolót. (10 igen, 0 nem, 2 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LIX/13/2017 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta Rejtő Sándor Emlékérem adományozását Orcsik Gézáné 
részére. (12 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 

 
 

k.m.f.  
 
 
 
Az emlékeztetőt készítette:Pásztor Ildikó 
 
 
 
Hitelesítette: Dr. Mészárosné dr. Bálint Ágnes 


